

## 《单词百科:reinstitution是什么意思?reinstitution怎么发音?reinstitution的解释和用法》

英语单词reinstitution是什么意思?reinstitution怎么读?reinstitution怎么发音?大哲网为您整理了reinstitution的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!

### reinstitution怎么读

reinstitution的读音:['ri: nst 'tju: n]

### reinstitution的意思

1、n.重新建立,再建立,再设立;

### reinstitution的双语例句

1、A Study of the System of Claim for Reinstitution Interest in Commercial Instrument

票据利益返还请求权制度研究

2、On the Claim for Reinstitution Interest in Commercial Instrument Law

论票据法上的利益返回请求权

3、The system of the claim for reinstitution interest has been established to balance the interest among the clients concerned in most countries.

设立利益返还请求权制度的目的在于谋求当事人之间的利益平衡，因而世界各国票据立法对此多作肯定。

4、 In the course of law formation, the state and society mutually reacted and the implementing process becomes the reinstitution of law.

在法的生成过程中，国家与社会之间的相互作用和博弈，使法的实施过程实际上成为法律的持续“再制度化”的过程。

5、 The high middle school entrance exam is the second examination system formulated since the reinstitution of college entrance exam in our country, which is carried out in different regions and cities.

中考是我国恢复高考制度后制定的第二项考试制度，一般分地市进行。

6、 Results There was no significant difference between the two groups in T\_ 99 and T\_ 95. After reinstitution of manual ventilation with 100% oxygen, SpO\_2 still continued to decrease to its lowest value after 5 to 30 seconds because of the lag time of pulse oximeter response.

结果SpO<sub>2</sub>降至99%和95%所需的时间在两组之间无明显差别。由于脉搏氧饱和度仪的反应迟滞时间，重建人工呼吸后小儿的SpO<sub>2</sub>在5~30秒内仍然继续下降，并达其最低值。

以上是大哲网为您整理的reinstitution怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于reinstitution的用法、reinstitution的释义、reinstitution的相关详情请点击：<https://dict.dazhe5.cn/reinstitution>